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תשעה באב

ציון במשפט תפדה ושביה בצדקה (הפטרת חזון ,כז)

ובמסכת בבא בתרא: "גדולה צדקה שמקרבת את הגאולה". כוחה וסגולתה של הצדקה היא, שאם נתבונן
נראה שכיום כמעט ואין ביכלתינו לקיים את כל המצוות, רק מצוה אחת נשארה בידינו אשר לא חסר בה
מאומה, והיא – מצות הצדקה, שהרי אין לה שיעור וקיצבה כמה ליתן וכל אחד מחויב בה כפי יכלתו, וזה
נזכה ידה  שעל  כדי  בנקל,  זו  במצוה  לזכות  האפשרות  לנו  לתת  עמנו,  וחסדו  בטובו  הבורא  מהשגחת 

לגאולה
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